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内容概要

本书是中国英语期刊领跑者，其品牌知名度、读者公信力、社会影响面和市场占有率均独占鳌头。
2010年首批推出背诵、听力、美文、口语四个系列共20本书后，受到广大英语爱好者的欢迎和好评
，2011年继续推出美文会系列6本，以飨读者。

时光荏苒，本书转眼已走过15个年头，也从当年的一本双月刊发展到阅读版、中学版、原声版、口语
版、教师版五刊并进的期刊方阵。
许多读者对本书的精美文章记忆犹新、赞不绝13，譬如当年齐豫的一篇《秋之湖》，如梦如幻的音乐
、深情的独自，曾迷倒多少读者。

本书选文一向秉承启迪思想的理念，文风优美、语言地道、含义隽永，在阅读中领悟人生真谛，在阅
读中领略文化精华。

此次集结出版的美文，来自历年的阅读版、中学版、原声版和13语版，分为“一人一个情人结”、“
愿此刻停留”、“宠爱之名“滑过指尖的．流沙”、“情感的许愿池”和“生命中的四叶草”六册，
前四册均为情感美』文，后两册则为名著或畅销书的书摘精选。

在每篇文章的末尾，对四、六级考试适用的词汇和短语进行了详细的注解，此外，编者精心摘选出一
些重点句型和句式，便于读者背诵掌握。
书末配备的MP3光盘收录了全部文章，由英、美籍人士诵读，发音地道，是绝佳的听力材料，也便于
读者跟读模仿练习口语。

单词、短语、句子，由浅入深，循序渐进；阅读、听力、13语，三者合一，面面俱到；优美的文章、
精美的图画、华美的音乐，愿您乐享这英语美文的盛宴。
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书籍目录

第一章　生命的见证
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　我想为你们还有美国每个孩子争取的——奥巴马给女儿们的一封信 What I Want for You—and Every
Child
in America
　孩子，我们永不会和你决裂! We’11 Never Divorce You
第三章　手心的小太阳
　回到孩提时代To Be Young Again
　幼儿园里学到的人生真谛 What I Learned in Kindergarten
　孩童如小狗，少年似小猫Kids Are Dogs，Teens Are Cats
　爱的真谛The Innocence of a Child
　布伦特的台词Me Three!
　⋯⋯
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章节摘录

　　But even that excitement could get dull， so one time， when I was about5， in a moment of pride and
stealth， I raised my hands off the roof rack.I waved to the sky above in a "Look ma！
 No hands！
" pose. Just then， mymother must have given the car a little extra on the accelerator， to crest thefinal hill. I
slipped off-tumbling in an arc to the ground， a puffy massof orange parka， of kindergarten wonder. Needless to
say， I survived; Imerely cut my chin. It barely hurt. I was much more concerned for mymother， who was
terribly shaken at what could have happened. From thenon， there were no more lo）ersatz roller-coaster rides
for my brother or me.　　Still， a few stitches sewn， dozens of retellings recited and decades later，I have a
pointy， prideful chin that bears a tiny mangled gash. Few peoplecan actually see it; you have to really look closely.
As such， I use mypunctuated chin as a litmus test of sorts for new boyfriends. If too muchpillow-talk goes by
without him even noticing， I begin to wonder if he is really looking at me.　　If that were the only scar， I'd be
thrilled. But there are countless more.I look at my hands， littered with little white nicks， purplish dark spots
，grave sites for twisted fiesh. Every scrape not tended to properly has left its mark， and every time I impatiently
rip at an unsightly scab， I claim newterritory.　　⋯⋯
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